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Skolebestyrelsen 
Ungarnsgade 13, 2300 København S 

T: 3317 5000 / E:  shorst14@gmail.com 
Skolenr. 31165 / Skolekode: 101058 / www.lps.kk.dk 

 

 

 

 

Referat af 3. ordinære møde i skolebestyrelsen 

skoleåret 2020/21  
Onsdag d. 4. nov. 2020 kl. 16.30–19.00 på Teams 

 

Til stede: Allan Meldgaard, Sebastian Horst, René Østergaard Larsen, Tania Larsen, Torben Vorstrup, 

Camilla Kjøller, Camilla Castilla, Axel Køie, Sarah Fabricius, Mariane Campolin 

 

DAGSORDEN  

1.  O Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 

Velkommen til Sarah og præsentationsrunde 

Punkt 12 udgår 

Punkt 6 udgår, da eleverne ikke er kommet 

 

Sebastian 

(16.30) 

2.  O Meddelelser fra formanden 

Der har 3/11 været generalforsamling i Skole og Forældre København og webinar 

om inklusion i skolerne. Slides fra webinaret sendes rundt. 

Sebastian er genvalgt til bestyrelsen for Skole og Forældre København. 

 

Sebastian  

(16.45) 

3.  O  Meddelelser fra skolelederen 

Vi har desværre haft et dødsfald på skolen: Herdis Martine Christensen.  

Derfor er der nu opslået stilling til tysk i overbygningen 

 

Torben  

(16.50) 

4.  O Meddelelser fra medarbejderrepræsentanterne 

Der bliver afholdt forældremøder efter behov og efter retningslinjer. 

Der har været afholdt terminsprøver i 8.- og 9. klasse 

Der arbejdes med UPV der skal være indleveret 1. december. 

 

René og Tania 

(16.55) 

5.  O Meddelelser fra elevrådsrepræsentanterne 

Lille elevråd har haft møde og der er iværksat forskellige initiativer til at holde 

toiletterne rene og pæne. 

 

Laura og Astrid 

(17.00) 

6.  D Elevrådets ønsker og overvejelser  

Elevrepræsentanterne fremlægger hvad Elevrådet er optaget af og gerne vil 

arbejde med. Vi drøfter hvordan vi i bestyrelsen kan understøtte. 

 

Udgår, da eleverne ikke er til stede. Kommer på næste mødes dagsorden 

 

Laura og Astrid 

(17.05) 

7.  B KKFO-repræsentation i bestyrelsen 

På sidste møde drøftede vi at udvide antallet af forældrerepræsentanter til otte, 

således at den 8. plads kan tilbydes et medlem fra KKFO-forældreråd (efter næste 

valg er der igen 7 forældremedlemmer). Der var fuld tilslutning hertil, men da 

Bestyrelsen ikke var beslutningsdygtig, må beslutningen tage på dette møde. 

 

Mariane meddeler, at der er en forælder fra forældrerådet i KKFO’en der har meldt 

sig til denne 8.plads. Der foreslås at KKFO emner tilstræbes at stå så tidligt i 

dagsorden som muligt. 

 

Sebastian 

(17.25) 
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Det besluttes at den 8. plads tilbydes KKFO-repræsentant. Sebastian kontakter 

vedkommende og inviterer til de næste møder. 

8.  B Godkendelse af reviderede principper for klassesammenlægninger 

De reviderede principper blev drøftet på sidste møde, og der skete en enkelt 

tilføjelse, hvorefter der var fuld tilslutning til at godkende dem. Da vi ikke var nok 

til at være beslutningsdygtige, må godkendelsen af principperne tage på dette 

møde. 

 

Det reviderede princip vedtages. Sebastian indsætter det i filen med de øvrige og 

sender ny pdf-fil til oplægning på hjemmeside. 

 

Sebastian 

(17.30) 

9.  D Drøftelse af bæredygtighed som princip 

Flere forældrerepræsentanter ønsker at bæredygtighed er mere tydeligt i skolens 

arbejde. Allan har lavet et første udkast. Vi drøfter udkastet på mødet og tager 

stilling til næste skridt. 

 

Medarbejderrepræsentanterne giver feedback på oplægget. Overordnet set er 

medarbejderne positive overfor et princip inden for dette område og vil gerne 

inddrages i et videre arbejde. 

 

Oplægget drøftes og der er enighed om at et princip skal være retningsgivende og 

overordnet og ikke give konkrete procedurebeskrivelser.  

Oplægget roses, da det giver et godt afsæt for det videre arbejde. 

 

Det drøftes, hvordan det videre arbejde skal forgå og hvem det skal involvere. 

 

Det videre arbejde planlægges således at der nedsættes et udvalg der arbejder 

videre med udkastet, der kan gennemgås og sendes i høring. I dette udvalg sidder 

Allan, Sebastian (og Tania på sidelinjen). Allan retter de indledende bemærkninger 

som nævnt på mødet. Vi tilstræber at tage det op igen på næste møde 9. dec. 

 

Allan 

(17.35) 

10.  B Retningslinjer vedr. mobiltlf. mv. i Storeskolen 

Skoleledelsen har ønsket at Skolebestyrelsen tager stilling til retningslinjer vedr. 

elevernes mobiltelefoner, tablets mv. Vi drøftede retningslinjer 30/9, og der var 

tilslutning hertil, men da vi ikke var beslutningsdygtige, må vi træffe beslutningen 

på dette møde. 

 

Det påpeges, at der bør være en opmærksomhed på hvordan lærernes og elevernes 

kameraer bruges, også i undervisningssituationer. 

Det foreslås at retningslinjen for udskolingen på sigt udvides ned i 4. og 5. klasse. 

 

Retningslinjerne i Storeskolen vedtages. 

 

Camilla VK 

(17.55) 

  PAUSE 

 

(18.00) 

11.  B Valg af delegerede til Landsmøde for Skole og Forældre 

Landsorganisationen Skole og Forældre afholder virtuelt landsmøde lørdag d. 21. 

nov. Kl. 10-14, og ønsker man at deltage i generalforsamlingen, skal man udpeges 

som delegeret. LPS kan sende tre delegerede. 

 

Sebastian og Camilla vælges som delegerede for LPS og har også tilmeldt sig 

landsmødet.  

 

Sebastian 

(18.10) 

12.  D/B Planlægning af forældrearrangement 

På baggrund af oplæg fra Camilla C og Ellen tager vi stilling til om og i så fald 

hvordan vi afholder forældrearrangement. 

 

Udgået til et senere møde da der ikke var noget nyt lige nu. 

 

Ellen/Camila C 

(18.15) 



3 

 

13.  D Orientering om proces i forbindelse med skolelederskifte  

Det er blevet ønsket at skolebestyrelsen forbereder sig på hvad der ville skulle ske i 

forbindelse med et skolelederskifte. Forvaltningen har en nedskreven proces for 

dette som vi gennemgår, især bestyrelsens rolle heri. 

 

Sebastian gennemgå proceduren for ansættelse af skoleleder, som den er beskrevet 

i notat fra forvaltningen. Vi aftaler at vi kan fortsætte drøftelserne af hvad vi som 

skolebestyrelse lægger vægt på at lægge vægt på i forhold til skolen. 

 

Sebastian 

(18.30) 

14.  O Eventuelt 

Intet til referat. 

 

Alle 

(18.45) 

15.  D Evaluering af mødet 

Kort runde om hvad vi synes har været godt og ikke godt ved dette møde. 

 

Vi skal sørge for at eleverne er med i næste gang. Torben vil lave en Teams-test 

med dem inden næste møde. 

Det giver mening at holde mødet on-line i disse tider 

 

Sebastian 

(18.50) 

16.  O Sager vedrørende enkeltpersoner 

Intet til referat 

Torben 

(18.55) 

O: Orientering  D: Debat B: Beslutning 

 

Plan for skolebestyrelsen i skoleåret 2020/21 
Opdateret 14. nov. 

Mødedato Emner til dagsordenen 

9. december • Status og drøftelse af KKFO (sammen med KKFO-forældreråd?) 

• Elevrepræsentanter fortælle hvad elevrådet er optaget af 

• Planlægning af forældrearrangement 

• Godkendelse af ferieplan for næste skoleår 

• Drøftelse af opdateret antimobbestrategi 

• Drøftelse af principper for bæredygtighed 

•  

27. januar • Orientering om regnskab og godkendelse af budget 

• Det musisk-kreative miljø – opfølgning på drøftelsen 22. jan.* 

• Drøftelse af forretningsorden, herunder dagsordensskabelon 

3. marts • Godkendelse af timeplansfordeling 

• Beslutning om omlægning af UUV-timer til holddannelse 

•  

14. april •  

19. maj • Status på budget og forbrug 

•  

16. juni • Skolebestyrelsens beretning 

• Planlægning af skolens fødselsdag 

• Mødeplan for næste skoleår 

•  

 

* Jeg foreslår at udskyde punktet til januar da det afventer at personalet laver en overskuelig oversigt jf. referatet fra 

mødet 22. jan. 


